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Innkalling til møte i Velferdstinget/Valgforsamling 
 
Det innkalles herved til møte i Velferdstinget 
 
Tid: Onsdag 02.desember 2020 kl. 16.15 
Sted: Zoom 
 
 
NB: Vennligst gi meg en tilbakemelding uansett om du kan delta eller ikke på konsulent@vt-
agder.no. 
 
Grunnet nye retningslinjer fra UiA blir vi nødt til å avholde møtet digitalt på Zoom.  
 
Lenke til møtet: https://us02web.zoom.us/j/88432571967 
 
I henhold til valgreglementet får kandidatene mulighet til å holde en valgtale på inntil fem minutter. 
Etter hver valgtale får valgforsamlingen mulighet til å stille hver kandidat spørsmål i inntil fem 
minutter. Valgtalene skal avholdes uten andre kandidater til stede. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
 
Lars Martin Bogen  
Organisasjonskonsulent  
Velferdstinget i Agder 
 
 
 

Deres ref.:  Vår ref.: LMB Dato: 18.11.20  
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Saksliste VT-møte 
 
Møtedato:  02. desember 2020 kl. 16.15 
Sted:   Zoom 
 
 
SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  
VT-sak 00a/20 Valg av ordstyrer  Muntlig 
VT-sak 00b/20 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 
Ordstyrer Vedlagt 

VT-sak 00c/20 Godkjenning av protokoll fra 
18.11.20 

Ordstyrer Vedlagt  

Vedtakssaker 
VT-sak 50/20 Valgforsamling VK v/Hilde Hagen Vedlagt 

Orienteringssaker 
VT-sak 51/20 Eventuelt 

 
 Muntlig 

 Evaluering av møtet 
 

 Muntlig 

 



 

 
Dagsorden for VT-møte 02.12.2020 
 
 
 
AU foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
 
Sak Tittel Anslått tidspunkt 
VT-sak 00a/20 Valg av ordstyrere 16.15-16.20 
VT-sak 00b/20 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden 16.20-16.25 
VT-sak 00c/20 Godkjenning av protokoll fra 18.11.20 16.25-16.30 
VT-sak 50/20 
VT-sak 51/20 
 
 
 
 
 

Valgforsamling 
Eventuelt 
 
Evaluering av møtet 

16.30-18.30 
18.30-18.40 
 
18.40-18.50 

 
 
Det vil si at VT-møtet er berammet til å vare til ca. 18.50. 
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1 VT-sak   Protokoll 
Møtedato   18.11.20 
Saksbehandler  Lars Martin Bogen 
  
 
 
PROTOKOLL 
fra  Møte i Velferdstinget 
Møtedato: Onsdag 18. november 2020 kl. 16.15, Zoom 
 
UiA: 
 
 
 
 
 
 
NLA: 
 
Ansgar: 
 
Noroff: 
 
Fagskolen i Agder: 
 
AU: 
 
 
 
Ordstyrere: 
 
Protokollfører: 
 
Forfall: 
 
 
 
Andre tilstede: 
 

 
Charlotte Ekroll 
Andrè Sundbø Olsen 
Andrea Sivertsgård 
Kirsti Stople 
Stine Regina Tusvik 
Kristopher Nils Kjevik -Wycherley 
 
Paul Gaalaas-Hansen 
 
Kristine Koveland Bendiksen 
 
Solveig Larsen Aas 
 
Børre Bastigkeit 
 
Anna Synnøve Røysland 
Thomas Johnsen 
Michelle Brynildsen 
 
Jakob Mæland 
 
Lars Martin Bogen 
 
Andreas Landmark, UiA 
Børre Bastigkeit, Fagskolen i Agder 
Christian Nedrebø, Fagskolen i Agder 
 
Olea Norset, Leder, Studentorganisasjonen i Agder 
Benedicte Nordlie, SiA 
Svein Thomas Tvedt, FU 
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2 SAKSLISTE 
 
VT-sak 00a/20 Valg av ordstyrere 

Forslag til ordstyrere: 
Jakob Mæland 
    
Enstemmig vedtatt.  

    
 
VT-sak 00b/20 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden 

Innkalling, saksliste og dagsorden ble godkjent 
           

VT-sak 00c/20 Godkjenning av protokoll fra 21.10.2020  
Protokollen ble godkjent. Skulle ha vært «, UiA» etter Sofie Klit under 
forfall. 
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3 VT-sak 43/20  Siden sist 
Anna Synnøve presenterte saken.  

 
 
Vedtakssaker 
 
VT-sak 44/20  Tildeling av studentsosiale midler for våren 2021 

Svein Thomas Tvedt presenterte FU sin innstilling for VT. Han 
redegjorde for prosessen med innstillingen og forklarte hvilken linje de 
hadde lagt seg på under behandlingen. Opplyste om at det var en 
svakhet ved de gjeldende retningslinjene for studentsosiale midler. Der 
de øverste studentdemokratiene fortsatt er unntatt for de åtte punktene 
som en aktivitet ikke kan få støtte til når det kommer til driftsmidler. 
Dette gjorde at en hadde innstilt midler til Ansgar som en ikke ville 
kunne ha gjort hvis en tolket reglene etter intensjonen, og ikke etter det 
som faktisk står i reglementet.  
 
Svein Thomas gikk deretter igjennom de innkomne uttalelsene fra 
aktivitetene og hvilke vurderinger han hadde rundt disse basert på 
retningslinjene for studentsosiale midler.  
 
Det kom inn to endringsforslag: 
 
 
Forslag nr.1 Endringsforslag 
Forslagsstiller Charlotte Ekroll 
Forslag Motor UiA får 20 000 til 

elektriske oppgraderinger. 
Vedtak Enstemmig vedtatt 

 
Forslag nr.2 Endringsforslag 
Forslagsstiller Thomas Johnsen 
Forslag Foreslår at 18.000 kroner 

innvilges til KSI klatring, og 
15.000 kroner innvilges til fjell og 
fjære for inngang til klubbklatring 
på SKS. 

Vedtak Enstemmig vedtatt 
 
 
Forslag til vedtak: 
Velferdstinget vedtar fordeling av studentsosiale midler for våren 2021, 
med de endringene som måtte komme på møtet. 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

VT-sak 45/20  Budsjett VT 2021 
Anna Synnøve presenterte saken.   
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4  
Forslag til vedtak: 
Velferdstinget vedtar budsjett for Velferdstinget 2021, med de 
endringene som måtte komme på møtet. 
 
Enstemmig vedtatt 

 
    
VT-sak 46/20 Endring av stillingsprosenter AU 
 Anna Synnøve presenterte saken. Det ble åpnet for å lukke saken. Saken 

ble lukket med 8 for og 1 avholdende.  
 

  
Forslag nr.1 Endringsforslag 
Forslagsstiller Thomas Johnsen 
Forslag Legge til i forslag til vedtak at det 

skal legges til "Den nye 
omfordelingen skal kun vare frem 
til 1. juli 2021" som siste setning. 

Vedtak Enstemmig vedtatt 
 
 

Forslag til vedtak: 
Velferdstinget vedtar at arbeidsutvalget skal fordele opp til 160% på 
leder, politisk nestleder og organisatorisk nestleder før jul og at dette 
skal orienteres om på møtet i januar. Den nye omfordelingen skal kun 
vare frem til 1. juli 2021 

 
Vedtatt med 7 for og 1 avholdende 

 
VT-sak 47/20  Supplering til Valgkomiteen 

Anna Synnøve presenterte saken.  
 
Forslag til vedtak: 
Velferdstinget godkjenner supplering av Hilde Hagen og Sebastian 
Brenne Johansen som nye medlemmer av Valgkomiteen 
 
Enstemmig vedtatt 

   
Diskusjonssaker 
 
VT-sak 48/20  Midler til kurs og foreningsrom på studentsenteret ved UiA 

Det ble stilt spørsmål om hvorfor det ble opplevd som problematisk å 
ha stor buffer på fondet. Etter diskusjon kom det frem at VT ikke ønsket 
å bruke penger på dette, men heller ville at AU skulle komme med 
forslag til andre tiltak som pengene kunne blir brukt på. For eksempel 
tiltak for bedre psykisk helse blant studentene. 
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5 Orienteringssaker 
 
 
VT-sak 49/20  Eventuelt 
    
   Studenter i karantene – Anna Synnøve 

Anna Synnøve satt i et utvalg der en skulle se på tiltak for studenter 
som sitter i karantene over julen. Og lurte på VT om dette var noe VT 
ville at SiA skulle bruke ressurser på. VT var positive til dette. 
 

   Møtet ble avsluttet kl. 19.12. 
 
Lars Martin Bogen 
Protokollfører  



 

 
 
VT-sak  
Møtedato  
Saksbehandler  
 

50/10 
02.12.20 
Valgkomiteen v/Hilde Hagen 

 

 
 
 
 
 
Valg til SiA-styreleder, SiA-styret, SiA Kulturfond og Fordelingsutvalget 
 
Foreløpig kandidatliste er som følger: 
 

Navn Institusjon Stiller til 

Magnus Johannessen UiA SiA-styret, SiA-styreleder 

Kristopher Kjevik-Wycherley UiA Fordelingsutvalget 

Sofie Søndergaard Klit UiA SiA-styreleder 

Jakob Mæland UiA SiA-styret, SiA-styreleder 

Fredrik Corbin Arntzen UiA SiA-styret, SiA-styreleder 

Kristine Koveland Bendiksen Ansgar Teologiske Høgskole SiA-styret 

Vetle Morales Ree Fagskolen i Agder SiA-styret 

Truls Cristensen Fagskolen i Agder SiA-styret 

Sondre Olsen UiA 
SiA-styret, SiA-styreleder, 
Fordelingsutvalget og SiA 
Kulturfond 

Nadia Islam UiA SiA Kulturfond 
Jonas Timmermann 
Buerskogen UiA SiA-styret 

Erlend Tveide UiA Fordelingsutvalget 
 
 
Det er mulig å stille til valg helt til valgforsamlingen avholdes 
 
 
 
 
Vedlegg: Valgkomiteens innstilling 
 



Valgkomiteens innstilling:  

SiA-styret 

Fredrik Corbin Arntzen – SiA Styreleiar 

Fredrik går fjerde året på lektorutdanninga ved UiA, og har sete som nestleiar i SiA Styret det siste 
året. Han har også tidlegare hatt erfaring frå andre verv, men ynskjer no berre å fokusere på SiA. 
Fredrik ynskjer å nå ut til studentane, og stiller til styreleiar fordi dette er eit verv der han føler han 
verkeleg kan utrette noko. Fredrik ynskjer å inkludere VT i enda større grad, og jobbe saman med dei 
for å blant anna få større oppslutning rundt val. Han har reflektert mykje over korleis han ynskjer SiA 
skal vere og jobbe i nær og fjern framtid. Fredrik meiner det er viktig for styret å ha eit bevisst 
forhold til kva dei meiner studentvelferd er, og korleis dette påverkar deira avgjerder.  Fredrik er 
veldig bevisst på korleis det profesjonelle forholdet mellom styreleiar og direktør bør vere, og korleis 
ein jobbar saman.  

Han er oppteken av at alle skal få uttrykke sine tankar og meiningar, og valkomiteen meiner dette er 
eigenskapar som gjer han til ein god styreleiar. I forbindelse med rolla som nestleiar har Fredrik 
allereie møtt på nasjonale tilskipingar og har kontakt med dei andre studentsamskipnadane. Dette 
meiner valkomiteen kjem til å vere viktig i tiden framover, fordi det er nyttig å samarbeide og lære av 
kvarandre i mykje større grad enn det har vorte gjort før. Me ser på Fredrik som ein svært motivert 
kandidat som stiller for å utrette ein forskjell.   

 

Jonas Buerskogen – SiA Styret 

Jonas går fjerde året på lektorutdanninga ved UiA. Han har diverse verv i STA, og trivst veldig godt 
med å engasjere seg. Han har også vore lagførar i forsvaret. Jonas påpeikar viktigheita av psykisk og 
fysisk helse, både under pandemien og til vanleg. Han meinar også at SiA framover burde jobbe med 
å vidareutvikle studentboligane, blant anna ved å ha fleire fellesrom som legg til rette for at 
studentane kan vere meir sosiale. Jonas er glad i å fylle dagane sine, og har dei åra fått auga opp for 
studentengasjement. Til å ikkje ha tidlegare vore involvert i Sia framstår  han som veldig reflektert og 
har sett seg godt inn i kva SiA er og kva vervet vil innebære, og at man i framtida kan måtte ta opp 
ein diskusjon om kva SiA skal prioritere.  

 

Jonas verkar som ein roleg og omgjengeleg person som er oppteken av at alle skal bli høyrt.  
Valkomiteen trur Jonas kan gje eit litt anna perspektiv på studentlivet, då han ikkje har vore engasjert 
så lenge.  Valkomiteen har inntrykk av at Jonas er ein person som står for sine meiningar, men 
samtidig får til ein god diskusjon.   

 

Kristine Koveland Bendiksen – SiA Styret 

Kristine studerar musikkteknologi, siste året på Ansgard, men ynskjer å studere vidare ved UiA. 
Kristine sitter i dag i velferdstinget, og trives veldig godt med studentpolitikk. Ho trives også veldig 
godt i rollen som tillitsvalgt. Det er viktig for Kristine å sjå studentane og ho har lyst til å jobbe saman 
med andre for å fremje stemma til studentane som ikkje alltid blir høyrt. Kristine ynskjer å jobbe med 
å styrke engasjementet rundt SiA og VT ved dei andre utdanningsinstitusjonane.  



Valkomiteen trur Kristine kan vere ein bra ressurs for styret. Då Kristine studerar ved Ansgard vil ho 
komme til styret med eit anna perspektiv på studenttilværelsen i Agder. Valkomiteen har fått 
inntrykk av at Kristine er ein ambisiøs person som står opp for det ho meiner, samtidig som ho er 
flink til å samarbeide med andre.  

 

Jakob Mæland – SiA Styret.  

Jakob går siste året master i rekneskap og revisjon ved UiA, og tenkjer å fortsette å studere ved UiA 
minst eit år til. Det viktig for Jakob at studentane blir høyrde, og at dei mindre 
utdanningsinstitusjonane blir inkludert. Han meiner det er viktig å bevare og utvikle den driften ein 
har, men i tillegg finne kva behov studentane har, gjennom å kommunisere betre med den generelle 
studentmassen. Jakob har mykje på hjarta, og har sett seg inn i kva han ynskjer å få ut av vervet i 
styret.  

Valkomiteen ser Jakob som ein engasjert person som tørr å stå opp og sei eigne meiningar. Han har 
hatt mykje forskjellige verv, og valkomiteen meiner desse erfaringane og den kunnskapen han har 
tileigna seg vil være ein ressurs til styret. Jakob har mange konkrete tiltak til korleis ein skal sikre 
studentvelferd både kortsiktig og langsiktig.  

 

Øvrige kandidatar til styreleiar: Sondre Olsen, Sofie Søndergaard Klit, Jakob Mæland og Magnus 
Johannessen.  

Øvrige kandidatar til styret: Magnus Johannessen, Truls Christiansen og Vetle Morales Ree.  

 

Øvrige kandidatar SiA Styret og Styreleiar 

Sofie Søndergaard Klit (Søker til styreleiar) 

Sofie studerar innovasjon og kunnskapsutvikling ved UiA campus Grimstad. Sofie er valt til å sitte i SiA 
styret eit år til og stiller derfor kunn til valg som Styreleiar. Ho har tidlegare sete i velferdstinget, og 
tar med seg mange nyttige erfaringar derfrå til styret. Sofie har eit unikt perspektiv på 
studenttilværelsen i Agder då ho sjølv kjem frå Danmark, og har fokus på å inkludere alle studentar. 
Ho tykkjer det er viktig at SiA fortsetter arbeidet med å inkludere dei mindre 
utdanningsinstitusjonane. Valkomiteen har inntrykk av at Sofie er ein oppriktig, omsorgsfull og 
tilpassingsdyktig person, eigenskapar som vil vere viktig for styret.  

Dersom Sofie ikkje allereie var valt inn i styret ville valkomiteen innstilt ho som styremedlem.  

 

Sondre Olsen (Søker til styret og styreleiar) 

Sondre studerar deltid ved UiA, men tenker fortsette med fulltidsstudie på UiA frå hausten 2021. 
Sonder har det siste året sete som styremedlem i SiA Styret.  Han er ein samfunnsengasjert person, 
med sterk tilknyting til både studentane og byen Kristiansand. Det er viktig for Sondre at ein fortsette 
arbeidet i Sia med å utvikle Kristiansand til å vere ein studentby. Då Sondre har planar om å vere 
etablert i Kristiansand kan han tilføre styret eit unikt tidsperspektiv. Han meiner det er viktig å sikre 
studentvelferd over tid, samtidig som ein tek vare på studentane i ein sårbar situasjon.  



 

Magnus Johannessen (Søker til styret og styreleiar) 

Magnus går andre året på økonomi og administrasjon. Han har god erfaring og kompetanse innanfor 
økonomi. Magnus er oppteken av studentanes beste, og av at SiA skal oppretthalde ein berekraftig 
og økonomisk lønnsom drift i åra framover. Han skil seg frå dei andre kandidatane med at han har 
stor interesse for næringslivet. Han har noko erfaring med styreavgjerder frå tidlegare, men ynskjer å 
lære meir og vere ein bidragsytar for eit av studentanes viktigste organ.  

 

Vetle Morales Ree (Søker til styret) 

Vetle studerer maskinteknikk ved Fagskulen i Agder, campus Kristiansand. Vetle er svært engasjer i 
verv på fagskulen. Han er veldig dedikert til å bidra og ynskjer å lære meir om korleis SiA fungerar 
som organsisasjon. Det er viktig for han at SiA blir flinkare til å inkludere dei mindre 
utdanningsinstitusjonane og synleggjere sine tilbod ovenfor desse studentane også. Vetle ynskjer å 
vidareutvikle campus til å blir ein meir omfattande studentby, både Kristiansand og Grimstad. 
Valkomiteen oppfattar vetle som ein løysningsorientert og sosial person.  

 

Truls Christensen (Søker til styret) 

Truls er student på siste året på Fagskolen i Agder, campus Kristiansand. Det er litt uklårt kva han gjer 
vidare, men vurderer å studere ved UiA. Det siste året har Truls sete som styremedlem i SiA Styret. 
Dette har han fått mykje ut av, og han meiner han har vakse som person det året. Han har stort fokus 
på at SiA skal bli meir synleg ved dei mindre utdanningsinstitusjonane. Han meiner også det burde 
jobbast meir med kommunikasjon generelt i SiA.  

 

Fordelingsutvalget 

Sondre Olsen 

Sondre har mykje erfaring med forskjellige verv ved UiA og STA. Han er engasjert i både 
studentmiljøet og lokalmiljøet. Sondre har eit sterkt ynskje om å utgjere ein forskjell for studentane, 
Valkomiteen vel derfor å innstille Sondre til Fordelingsutvalet.  

 

Kristoffer Kjevik Wycherley 

Kristoffer har tidelgare erfaring frå fordelingsutvalet og ynskjer å stille vidare fordi det er eit verv som 
har behov for folk og fordi han meiner fordelingsutvalet gjer ein viktig jobb.  Han ynskjer å bidra til 
auka studentaktivitet og engasjement gjennom dette vervet.  

Fordi Kristoffer har ein bachelor i økonomi og administrasjon og har tidlegare erfaringar meiner 
valkomiteen at han kjem til å gjere ein bra jobb i fordelingsutvalet.  

 

 



Erlend S. Tveide 

Erlend er ein engasjert type som blant anna har vore sosial leiar i linjeforeninga Emporium. Han går 
andre året på markedsføring og leiing på UiA campus Kristiansand. Erlend vil gjerne bli med i FU for å 
skaffe seg nye erfaringar og treffe nye menneske, og ser på dette vervet som større og meir seriøst 
enn tidlegare verv. Han har god erfaring med å jobbe saman i gruppe, og trives med dette. Til tross 
for at han er engasjert i fleire aktivitetar trur både han sjølv og valkomiteen at han kjem til å klare å 
halde seg nøytral.  

 

SiA Kulturfond 

Sondre Olsen 

Sondre studerar for tiden deltid på UiA, men planlegg å fortsette med fulltidsstudie ved UiA neste 
haust. Sondre har mykje erfaring frå kulturlivet i Kristiansand. Han har stor interesse for kultur. Han 
er veldig oppteken av psykisk helse og tiltak som kan bidra til å styrke psykisk helse hjå studentane. 
Kulturfondet har som mål å  bidra til eit bredt kulturtilbod, og her stiller Sondre sterkt.   

Valkomiteen meiner at Sondre er ein ansvarleg og stabil person som kjem til å gjere ein god jobb i SiA 
Kulturfond.  

 

 

Øvrige kandidatar til SiA Kulturfond: 

Nadia Islam 

Nadia tar ein master i internasjonal business og kom til Noreg i 2017. Ho har teke bacheloren heime i 
Bangladesh. Ho har i heimlandet vist engasjement rundt fattigdom, og har delt ut mat og klede. 
Nadia er veldig oppteken av kultur, og ynskjer å fremja forskjellige kulturar betre ved UiA. Ho er ein 
veldig sosial og omsorgsfull person som likar å treffe nye menneske.  

 


